
PROTOKÓŁ Nr 19/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik
w dniu 07 września i 19 października 2010r.

Listy obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik.

Tematem  posiedzenia  Komisji  było  rozpatrzenie  skargi  złożonej  przez  Panią  Halinę 
Arbaczewską na Dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku Panią Alicję Sawczuk.

(skarga w zał. na str.............prot.)

Komisja przeprowadziła rozmowę wyjaśniającą z Panią Haliną Arbaczewską i Panią Alicją 
Sawczuk oraz zapoznała się z następującymi dokumentami:

1. Protokołem z posiedzenia Rady Pedagogicznej z dnia 8 kwietnia 2003r.
(w zał. na str.......prot.)

2. Protokołem z posiedzenia Rady Pedagogicznej w Publicznym Gimnazjum z dnia 8 
kwietnia 2003r.

(w zał. na str.......prot.)

3. Oświadczeniem Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku Pani Alicji Sawczuk.
(w zał. na str......prot.)

4. Wyjaśnieniem Dyrektor Zespołu Szkół Pani Alicji Sawczuk. 
(w zał. na str......prot.)

Pani  Arbaczewska  w  rozmowie  podtrzymała  swoje  zarzuty  wobec  Pani  Dyrektor 
poruszone  w  skardze  oraz  zasugerowała  dodatkowe  jej  zdaniem  nieprawidłowości  w 
działalności Szkoły, zdaniem skarżącej mające znamiona niegospodarności.

Dyrektor  Zespołu  Szkół  Pani  Alicja  Sawczuk  w  rozmowie  z  członkami  Komisji 
oświadczyła, że zarzuty skarżącej są niesłuszne. Złożyła w tej sprawie wyjaśnienie na piśmie.

Biorąc pod uwagę to, że problemy poruszane w skardze należą generalnie do sfery 
stosunków  prawa  pracy  w  zakresie  praw  i  obowiązków  pracodawcy  i  pracownika  i  ich 
wzajemnych relacji Komisja nie jest w stanie zająć określonego stanowiska co do zasadności 
skargi.
Problemy te winny być zbadane przez inne organy.

Zdaniem  Komisji  należy  przeprowadzić  szczegółową  kontrolę  w  zakresie  zasad 
zatrudniania,  wynagradzania,  podnoszenia  kwalifikacji  zawodowych  nauczycieli  oraz  ich 
nagradzania i oceny.
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Jeśli  dokonanie w/w kontroli  nie jest  możliwe przez pracowników Urzędu Gminy, 
należy rozważyć zlecenie tego do organów specjalistycznych (kuratorium oświaty, itp.)

(opinia w zał. na str..........prot.)

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                         Jerzy Terebun
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